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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

256
Vragen van de leden
Kaisbeek-Jasperse (PvdA),
Dittrich (D66), Korthals (VVD) en
Soutendijk-van Appeldoorn (CDA)
over een strafrechtelijke
opsporingsaktie. (Ingezonden 26
oktober 1994)

1
Is het bericht1 waar, als zou met
medeweten van het vorig jaar
opgeheven Interregionaal
Rechercheteam
Noord-Holland/Utrecht in het kader
van een strafrechtelijke
opsporingsaktie grote hoeveelheden
weed, xtc en amfetamine naar
Groot-Brittannië zijn vervoerd zonder
dat de Engelse Politie of Justitie
daarvan op de hoogte is gebracht?

2
Acht u de in deze zaak gehanteerde
opsporingsmethode, met inbegrip
van het achterwege laten van het
informeren van de Britse Justitie of
Politie, geoorloofd?

3
Heeft het bekend worden van deze
aktie gevolgen gehad - danwel zijn
deze aangekondigd - voor de
bereidheid van Groot-Brittannië
gevolg te geven aan
rechtshulpverzoeken van Nederland?

1 De Volkskrant van 21 oktober 1994.

Antwoord

Antwoord van minister Sorgdrager
(Justitie). (Ontvangen 12 december
1994), zie ook aanhangsel
Handelingen nr. 186, vergaderjaar
1994-1995

1 en2
Over de door het IRT
Noord-Holland/Utrecht gehanteerde
opsporingsmethode heeft de
Commissie Wierenga in het geheime
deel van haar rapport een nadere
uiteenzetting gegeven, dat
vertrouwelijk ter beschikking is
gesteld aan de vaste Commissie voor
de Inlichtingen– en
Veiligheidsdiensten van de Tweede
Kamer der Staten-Generaal. De
Commissie heeft de gevolgde
methode als rechtmatig beoordeeld,
bij welk oordeel ik mij aansluit.
Daarbij wil ik opmerken dat de
suggestie in het door de
vragenstellers aangehaalde artikel in
de Volkskrant van 21 oktober 1994 als
zou onder verantwoordelijkheid van
het IRT Noord-Holland/Utrecht in
1993 grote hoeveelheden weed, XTC
en amfetamine naar Groot-Brittannië
zijn gevoerd zonder de politie of
Justitie van dat land daarvan op de
hoogte te stellen, onjuist is.
Voorts hecht ik aan een goede
samenwerking met buitenlandse
autoriteiten op het terrein van de
uitwisseling van strafvorderlijk

relevante gegevens. Dit betekent dat
als de Nederlandse politie en Justitie
beschikken over strafvorderlijk
relevante gegevens de autoriteiten
van Groot-Brittannië daarover
moeten worden geïnformeerd.

3
Neen. De relatie met het Verenigd
Koninkrijk is onveranderd goed.
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